
V SAVSKEM NASELJU

Sodelovanje med KS
Na volilno programski konfe-

renci krajevne organizacije
SZDL Savsko naselje III so kraja-
ni omenili kopico težav, ki jih
motijo, ne strinjajo se s pre-
počasnim ukrepanjem pri reše-
vanju sprejetih sklepov.

Očitno je močan kamen spoti-
ke novo zaklonišče pri Emonini
trgovini. Po planskih normativih
bi moralo biti zaklonišče gotovo
v 90-tih dneh. No, zdaj je tako
daleč, da ima celo že ključavni-
co na enem vhodu. Nekaj je prav
gotovo: bodisi investitor bodisi
izvajalec bi moral po končanem
delu urediti okolico, da bo vsaj
približno takšna kot je bila pred
gradnjo. Morda so pozabili, da
je bilo tam pred gradnjo igrišče
za številne otroke \z okoliških
blokov? No, otroci tega niso po-
zabili, ker se igrajo kljub nevar-
nostim zaradi raznih štrlečih ko-
lov. žic in žebljev. Morda bo de-
legacija, ki naj bi razpravljala o
tem problemu, le dosegla, da bo
teren ponovno dobil svojo po-
dobo?

Sicer pa je tudi volilna pro-
gramska konferenca III. KS po-
kazala, da je še kako potrebno
sodelovanje s I. in II. KS, saj so
se te oblike dela, kot je dejal do-
sedanji predsednik Jernej Vrhu-
nec, pokazale kot pozitivne ter
jih bo treba v prihodnje še bolj

intenzivno razvljati.
Nedvomno je prav zato dal no-

vemu predsedstvu številne pro-
gramske usmeritve s priporoči-
lom, da se morajo ozreti pred-
vsem naprej. Najbrž pa ne bi bi-
10 napak, če bi vsak svojo zadol-
žitev usmeril v izvajanje, k vidne-
mu rezultatu: Morda bi potem
na naslednji volilni konferenci
lahko manjkrat rekli: Obravnava-
11 smo... Večkrat pa bi rekli: To
smo naredili zato, ker nam je ta-
ko narekovala dolžnost do kraja
in krajanov in ker smo člani
frontne organizacije.
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